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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.3.8.2017 

 posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

 odbytego w dniu 24 października 2017 roku.  
 

 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun, 

 Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska, 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Działalności Gospodarczej – 

Ewa Zalewska-Drozd, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir 

Hatalski, 

 Przedstawiciel firmy EMCA Volt Sp. z o.o. z Warszawy – Lidia Podlaska, 

 Przedstawiciel firmy EMCA Volt Sp. z o.o. z Warszawy – Krzysztof Rencławowicz, 

 Pani Ilona Gajewska, 

 Pani Alicja Trejnowska-Gadomska, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

2. Szczepienia profilaktyczne i podstawowa opieka zdrowotna w Gminie Olecko. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

4. Sprawy wniesione.  

5. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.3.7.2017 nie wniesiono. 
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Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0012.3.7.2017 

posiedzenia komisji odbytego w dniu 26 września 2017 roku. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Szczepienia profilaktyczne i podstawowa opieka zdrowotna w Gminie 

Olecko. 

 

Pani Ilona Gajewska 

przedłożyła członkom komisji do wglądu roczne sprawozdanie ze szczepień ochronnych za 

2016 r. NZOZ Gamed w Olecku  – treść w załączeniu do protokołu. Każdy Niepubliczny 

Zakład Opieki Zdrowotnej w gminie Olecko, jest zobowiązany przedłożyć takie 

sprawozdanie do Powiatowej Stacji Sanitarnio-Epidemiologicznej w Olecku oraz do 

Narodowego Funduszu Zdrowia.  

Odnośnie szczepień obowiązkowych szczepionki są darmowe i przekazywane przez 

SANEPID. W jej praktyce lekarskiej zaszczepialność wynosi 97%. Pozostałe 3% to były 

dzieci chore, których szczepienia należało odroczyć oraz przypadki, kiedy rodzice odmawiali 

szczepień.  

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

zapytał, jaka jest średnia zaszczepialność krajowa i wojewódzka. 

 

Pani Ilona Gajewska 

w jej ocenie wartość jest niższa i wynosi ok. 92-93%. Natomiast w Warszawie procent jest 

jeszcze mniejszy, bo tam jest „moda na nieszczepienie”.  

Oznajmiła, iż na ostatnim kongresie pediatrycznym informowano, że cudzoziemcy,                                 

np. z Rumunii przyjeżdżają do Polski całymi rodzinami, niektórzy są niezaszczepieni                             

i przywożą choroby typu odra.   

Dzieci są szczepione zgodnie z przyjętym kalendarzem szczepień.  

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, w jakim wieku szczepi się dzieci od odry, świnki i różyczki. 

 

Pani Ilona Gajewska 

wyjaśniła, że pierwsze szczepienie od powyższych chorób następuje po ukończeniu przez 

dziecko pierwszego roku życia. Kolejne szczepienie przypominające ma miejsce                                

po ukończeniu 5 roku życia, natomiast dziewczęta są doszczepiane od różyczki w wieku                   

11-12 lat.  

Generalnie od jakiegoś czasu zmienił się system szczepień – kiedyś lekarz i pielęgniarka 

udawali się do szkoły i szczepili całe klasy.  

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

zapytał, z czego wynika zmiana systemu szczepień. 

 

Pani Ilona Gajewska 

odpowiedziała, iż system zmienił się z powodu wprowadzenia instytucji lekarza rodzinnego.  

Jeśli chodzi o szczepienia przeciwko grypie, jej zdaniem, popularność szczepień zależy od 

tego, czy jest prowadzona kampania reklamowa w telewizji. Jeśli kampania jest bardzo 

intensywna, to jest większe zainteresowanie szczepieniami. 

Generalnie zgodnie z zasadami medycyny i przeprowadzonymi badaniami należy się 

szczepić, ponieważ wzrasta uodpornienie. Osobiście szczepi się od grypy co roku od wielu 

lat.  
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Wyjaśniła, że we wrześniu panują rinowirusy, które są odpowiedzialne za katar. Wówczas 

pacjenci nie chorują na grypę. W październiku pojawiają się wirusy paragrypy, wywołujące 

objawy przeziębienia. Dopiero od początku grudnia wzrasta zachorowalność na grypę i trwa 

to od stycznia do marca. W 2016 r., w jej praktyce, od grypy zaszczepiło się 112 osób. 

Natomiast w tym roku już 90. Wskazaniami do szczepień przeciwko grypie są wszystkie 

choroby przewlekłe, zwłaszcza choroby układu krążenia, cukrzyca i choroby płuc (astma, 

przewlekła opturacyjna choroba płuc), zaś u dzieci wady i inne choroby przewlekłe. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy lekarze rodzinni myśleli o tym, by zwrócić się do pracodawców z informacją                  

o możliwości szczepień przeciwko grypie i by sfinansowali takie szczepienia, bo jeśli 

pracowników nie ma w pracy przez tydzień, to jest to ogromna strata dla pracodawcy.  

 

Pani Ilona Gajewska 

odpowiedziała, iż jeśli w telewizji jest prowadzona kampania pracodawcy zastanawiają się 

nad ewentualnym problemem nieobecności pracowników. Generalnie lekarze nie wiedzą, 

który pacjent, gdzie pracuje – obowiązuje ochrona danych osobowych.  

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

w jego ocenie lekarze mogą złożyć ofertę na szczepienia profilaktyczne, być może do tej pory 

nie było to praktykowane.  

 

Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

dodała, że z tego co się orientuje, Nadleśnictwo Olecko zakupuje swoim pracownikom 

szczepionkę od odkleszczowego zapalenia opon mózgowych. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

stwierdził, iż wyjście z propozycją szczepień pracowników do kilku największych firm                      

w Olecku jest dobrym pomysłem. 

 

Pani Ilona Gajewska 

poinformowała, że swego czasu lekarz medycyny pracy współpracujący z dużymi zakładami 

w mieście prowadził akcję szczepień profilaktycznych przeciwko grypie, ale nie spotkało to 

się z szerszym zainteresowaniem. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał o szczepienia przeciwko wirusowi brodawczaka ludzkiego będącego przyczyną raka 

szyjki macicy. 

 

Pani Ilona Gajewska 

w jej opinii bardzo źle była przeprowadzona akcja informacyjna dotycząca szczepień                        

w mieście. Przede wszystkim nie zostali o tym poinformowani lekarze rodzinni, którzy                     

z braku określonej informacji z powiatu, nie informowali pacjentów o pozytywnych 

wpływach szczepienia na zdrowie dziewcząt. Uważa, iż winno było być zorganizowane 

spotkanie z lekarzami, poinformowanie, że szczepienia miały być wykonywane w szpitalu.  

 

Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

wyjaśniła, iż za cały projekt akcji szczepień odpowiedzialny jest Powiat Olecki. Gmina jest 

jego współrealizatorem. Kampania informacyjna była prowadzona w szkołach i wśród 

rodziców.  

 

Pani Ilona Gajewska 

wtrąciła, że powiat niewłaściwie wdraża projekt. 
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Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

oznajmiła, iż wszystkie uwagi przekaże do powiatu. 

 

Pani Ilona Gajewska 

stwierdziła, że jest zwolenniczką szczepień ochronnych i zawsze zaleca szczepienia, jednak                                  

w telewizji ukazał się program, w którym wskazano, iż pewna grupa dziewcząt, po 

szczepieniu, zachorowała na inną chorobę. Rodzic podejmuje decyzję, bo jest to szczepienie 

zalecane.  

 

Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

poinformowała, iż przeciwko wirusowi HPV zostało zaszczepionych ok. 40% dziewcząt. 

 

Pani Ilona Gajewska 

w jej ocenie większe szkody w zdrowiu ludzi powodują pneumokoki. Generalnie zmienił się 

model leczenia i po wprowadzeniu obowiązkowych szczepień ochronnych dzieci przestały 

chorować na choroby wywołane przez bakterie. W Anglii dzieci szczepi się właściwie od 

wszystkiego i tam nie leczy się antybiotykami, tylko na wszelkie infekcje wirusowe 

podawany jest paracetamol. 

 

Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

zapytała o szczepienia przeciwko pneumokokom. 

 

Pani Ilona Gajewska 

odpowiedziała, że szczepienia są zalecane dla osób dorosłych jeden raz w życiu. Po 65 roku 

życia każdy powinien przyjąć szczepionkę, gdyż w Polsce jest duża umieralność na zapalenie 

płuc.  

 

Członek komisji – Marian Prusko 

zapytał, kiedy najlepiej zaszczepić się od grypy.  

 

Pani Ilona Gajewska 

odpowiedziała, iż najlepiej zaszczepić się w okresie od września do grudnia.  

Stwierdziła, że gdyby była większa świadomość wśród ludzi, jakie powikłania może wywołać 

ospa wietrzna, to rodzice chętniej szczepiliby dzieci. Jest to bardzo ciężka choroba dla 

dziecka i dorosłych, bo mocno obniża odporność organizmu, natomiast powikłaniami może 

być zapalenie ucha, zapalenie płuc, zapalenie zatok lub zapalenie mózgu. Każdy człowiek, 

jeśli chorował na ospę wietrzną w dzieciństwie, w życiu dorosłym może zachorować na 

półpasiec nawet kilka razy w przypadku obniżenia odporności.  

Wskazała, że starsi pacjenci pytają o darmowe szczepionki przeciwko grypie.  

 

Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

poinformowała, że planuje w przyszłorocznym budżecie uwzględnić środki na program 

zdrowotny dla osób starszych. Jednak najpierw konieczne będzie przeprowadzenie diagnozy                

i konsultacji z lekarzami, które szczepienie jest bardziej potrzebne – przeciwko grypie, czy na 

przykład przeciwko pneumokokom.  

Wskazała, iż w innych miastach programy zdrowotne funkcjonowały już w latach 

wcześniejszych, bo nie było konieczności ich opiniowania, obecnie po zmianie przepisów 

prawnych, tego typu programy muszą być zaopiniowane przez Agencję Technologii 

Medycznych.  

Przedstawiła dane dotyczące programu zdrowotnego „Profilaktyka raka szyjki macicy na lata 

2009-2020” zgodnie z przedłożoną informacją.  
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Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

wtrącił, iż w Ełku od 4 lat funkcjonuje bardzo dobry program zdrowotny – Nie nowotworom                

u dzieci!, w ramach którego są przeprowadzane darmowe badania ultrasonograficzne dla 

dzieci w wieku 9 miesięcy – 6 lat zameldowanych na terenie miasta, we współpracy                            

z Fundacją Ronalda McDonalda.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

oznajmił, że ma mieszane uczucia odnośnie programu szczepień przeciwko HPV, gdyż 

szczepieni są pacjenci lekarzy rodzinnych, którzy najwięcej wiedzą o dziewczynkach, znają 

ich dolegliwości. Leczą również skutki uboczne, jeśli takie wystąpią po szczepieniu. Z tego 

co słyszy, już drugi rok lekarz rodzinny nie ma żadnego wpływu na program. 

 

Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

odpowiedziała, iż wpływ mają wyłącznie rodzice, którzy wyrażają zgodę na szczepienie. 

Lekarz rodzinny może jedynie otrzymać informację o programie. Kampania informacyjna 

była prowadzona i powinna być skierowana głównie do rodziców, aby wiedzieli jakie są 

korzyści ze szczepienia i jakie mogą wystąpić skutki uboczne. Zgłoszone uwagi przekaże do 

Powiatu Oleckiego.  

 

Pani Alicja Trejnowska-Gadomska 

zwróciła uwagę, iż bardzo dużo dzieci ma problemy natury psychologicznej – 

nadpobudliwość, problemy w szkole i wymagają konsultacji. W Olecku funkcjonuje poradnia 

psychologiczno-pedagogiczna, jednak potrzeb jest więcej, niż poradnia może zapewnić usług. 

Są duże kolejki.  

Poddała pod rozwagę nawiązanie współpracy ze Środowiskowym Domem Samopomocy                    

w Olecku, gdzie pracuje wyspecjalizowana kadra z zakresu pomocy psychologiczno-

pedagogicznej, rehabilitacji, wczesnego wspomagania. Chciała wiedzieć, czy jest możliwość 

pozyskania funduszy i zapewnienia pomocy dzieciom.  

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

wyjaśniła, iż ŚDS w Olecku jest w strukturach Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej                  

w Olecku. Sprawa wymaga rozważenia. 

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

wtrąciła, że nauczyciele w jej szkole zauważyli wśród dzieci więcej problemów                                

z trudnościami w nauce, dysleksją, a tendencja będzie taka, iż problemy będą się zwiększać. 

W jej ocenie jest to wynik rozwoju cywilizacji i coraz mniejszego kontaktu z rodziną.  

 

Pani Alicja Trejnowska-Gadomska 

stwierdziła, iż podczas wizyt rodzice wskazują, że nie radzą sobie z dziećmi, ich 

nadpobudliwością, agresją zaburzeniami koncentracji. Są przypadki, kiedy kieruje dzieci do 

neurologa, który ocenia, czy dziecko cierpi na Zespół Aspergera, autyzm dziecięcy, czy 

ADHD. Jednak wstępnie powinna być wydana opinia psychologa lub pedagoga.  

Przekazała informacje odnośnie nieobowiązkowych szczepień ochronnych jej pacjentów.                

W bieżącym roku dokonano następujących szczepień: 

a)  przeciwko grypie – 600 osób, 

b)  przeciwko wirusowemu zapaleniu wątroby typu A – 8 osób, 

c)  przeciwko wirusowemu zapaleniu wątroby typu B – 180 osób, 

d)  przeciwko kleszczowemu zapaleniu mózgu – 25 osób, 

e)  przeciwko pneumokokom – 5 osób – jednak to szczepienie zostało wpisane do 

kalendarza szczepień obowiązkowych. 
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Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

zapytał, jak wygląda skala szczepień wśród jej pacjentów.  

 

Pani Alicja Trejnowska-Gadomska 

odpowiedziała, że zaszczepialność wynosi  ok. 90%. Pojawiła się tendencja, aby nie szczepić 

dzieci. Faktem jest, iż szczepień jest bardzo dużo, jednak dzieci są szczepione na całym 

świecie i nic się nie dzieje. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

zapytał, jakie jest zdanie pani doktor na temat szczepień przeciwko grypie. 

 

Pani Alicja Trejnowska-Gadomska 

w jej ocenie przeciwko grypie powinny być szczepione pewne grupy osób – osoby starsze,                

z przewlekłymi schorzeniami, z chorobami kardiologicznymi, z chorobami płuc, młode 

schorowane osoby, osoby z zaburzeniami odporności.  

Warto, aby osoby z grup ryzyka, szczepiły się przeciwko kleszczowemu zapaleniu opon 

mózgowych. Jednak należy pamiętać, iż te szczepienia nie chronią przed boreliozą. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

 

a) projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji z mieszkańcami gminy Olecko; 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

poinformowała, iż do przesłanego projektu uchwały zostały naniesione autopoprawki. 

Obecnie obowiązująca uchwała została podjęta w 2007 r. i po analizie jej zapisów wynika,                  

że jest konieczność podjęcia nowej uchwały w sprawie konsultacji.   

Powyższy projekt uchwały nie musiał być obowiązkowo konsultowany, niemniej jednak                     

w okresie 26 września – 6 października tego roku gmina przeprowadziła konsultacje. W tym 

okresie nie wpłynęły żadne wnioski, oprócz 12 uwag, które zgłosił radny Maciej Juchniewicz. 

Jednak niewiele z tych uwag zostało uwzględnionych w autopoprawce do projektu uchwały. 

Oznajmiła, iż autopoprawka polega m.in. na rozszerzeniu form konsultacji                                          

z 6 do 12 punktów. W §5 ust. 1 projektu uchwały dodano następujące punkty: 

„7) warsztaty przyszłościowe, 

  8) punkt konsultacyjny, 

  9) terenowe konsultacje uliczne, 

10) spotkania obywatelskie, 

11) spacer badawczy, 

12) planowanie partycypacyjne.”. 

Radny wskazywał, aby w konsultacjach stosować jedną formę bezpośrednią i jedną 

pośrednią. Jej zdaniem wszystkie wskazane formy zbierania uwag, opinii i wniosków mają 

formę bezpośrednią. 

Kolejna zmiana została naniesiona w §6 ust. 1 – wyrażenie „z inicjatywy własnej” zostało 

zmienione na wyrażenie „z inicjatywy burmistrza”. Ponadto rozszerzono, zgodnie                           

z wnioskiem radnego, katalog podmiotów uprawnionych do zainicjowania konsultacji o klub 

radnych.  

Natomiast w §11 został dodany ustęp w brzmieniu: 

„2. Ogłoszenie informacji o konsultacjach można zamieścić w prasie o zasięgu lokalnym lub 

regionalnym.”. 
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Na wniosek radnego w pierwotnym projekcie uchwały został uwzględniony zapis,                                                             

że burmistrz może powierzyć przeprowadzenie konsultacji wyspecjalizowanym podmiotom, 

zajmującym się badaniem opinii publicznej. 

Inne wnioski radnego, które nie zostały ujęte w projekcie uchwały są następujące: 

 propozycja zdefiniowania mieszkańca – w rozstrzygnięciach nadzorczych, takie 

zapisy były uchylane, gdyż w art. 1 ustawy o samorządzie gminnym znajduje się 

definicja, że mieszkańcy gminy stanowią wspólnotę samorządową, 

 propozycja, aby konsultacje każdej sprawy obejmowały wszystkich mieszkańców  

gminy – w jej ocenie nie jest konieczne kierowanie konsultacji do ogółu mieszkańców 

np. w przypadku zmiany nazwy ulicy, tylko do grupy zainteresowanych mieszkańców, 

 propozycja wystąpienia z wnioskiem o przeprowadzenie konsultacji grupy                                

3 organizacji pozarządowych i grupy 30 mieszkańców – wskazane jest, by pozostał 

zapis grupy 5 organizacji pozarządowych, gdyż zgodnie z ustawą o działalności  

pożytku publicznego i o wolontariacie wynika, iż grupa 5 organizacji może 

wnioskować o utworzenie gminnej rady pożytku publicznego, więc analogicznie 

winno być w projekcie uchwały o konsultacjach. W jej ocenie jeśli chodzi                               

o konsultacje obejmujące całą gminę grupa co najmniej 50 mieszkańców nie jest 

zawyżona, zaś w przypadku konsultacji w sprawach części gminy grupa co najmniej 

25 mieszkańców również jest wystarczająca. Nie są to duże wskaźniki, przy obecnej 

liczebności mieszkańców gminy, 

 propozycja wystąpienia z wnioskiem o przeprowadzenie konsultacji rady sportu oraz 

gminnej rady pożytku publicznego – organy nie zostały jeszcze powołane, więc nie 

wprowadzono tych zapisów do projektu uchwały, 

 propozycja określenia kryteriów, kiedy burmistrz mógłby odrzucić wniosek                             

o konsultacje – rada nie może wprowadzić takich zapisów, bo nie może wkraczać                   

w kompetencje organu wykonawczego gminy, 

 propozycja raportowania wyników konsultacji – ustawa nie dopuszcza do 

zobowiązania burmistrza, by składał raport w sprawie wyników konsultacji. Projekt 

uchwały jednak zakłada, że burmistrz ma obowiązek poinformować o wynikach 

konsultacji na stronie internetowej, w Biuletynie Informacji Publicznej i na tablicy 

ogłoszeń,  

 propozycja wprowadzenia terminów dni roboczych, a nie kalendarzowych – w jej 

opinii właściwym jest określenie, zgodnie z kodeksem postępowania 

administracyjnego – dni kalendarzowe, 

 propozycja skrócenia terminu podania do publicznej wiadomości wyników konsultacji 

z 30 do 14 dni też nie została uwzględniona, gdyż byłby to za krótki czas na analizę 

dużej ilości opinii. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

dodał, iż projekt uchwały jest kolejnym krokiem do przodu, gdyż konsultacje są coraz 

bardziej zaawansowane. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

poddał pod rozwagę dopisanie do §6 ust. 1 po wyrażeniu „klubu radnych” wyrażenia „grupy 

minimum sześciu radnych” wzorem zapisów ustaw.  

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poddał pod głosowanie propozycję radnego, aby zapis §6 ust. 1 rozszerzyć o wyrażenie: 

„grupy minimum sześciu radnych”. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższą propozycję. 
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Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

poinformowała, że zmiana zostanie uwzględniona jako autopoprawka do projektu uchwały. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawki Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji                                 

z mieszkańcami gminy Olecko. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego na przejęcie przez Gminę Olecko realizacji zadania 

publicznego w zakresie pomocy społecznej polegającego na objęciu 

mieszkańców Gminy Gołdap opieką i usługami świadczonymi przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Olecku; 

 

Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

wyjaśniła, iż trzech mieszkańców Gminy Gołdap objętych jest opieką i usługami 

świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Olecku. Zgodnie z przepisami 

ustawy o pomocy społecznej winno być zawarte porozumienie między gminami.   

Porozumienie nie pociąga za sobą skutków finansowych dla budżetu Gminy Olecko, gdyż 

prowadzenie środowiskowych domów dla osób z zaburzeniami psychicznymi jest zadaniem 

zleconym z zakresu administracji rządowej realizowanym przez gminę i w całości 

finansowanym przez budżet państwa. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy w Gołdapi jest ŚDS. 

 

Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

odpowiedziała, iż placówka funkcjonuje, ale uczestnik ma prawo wyboru i akurat te osoby 

chcą uczęszczać do Olecka.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia międzygminnego na przejęcie przez Gminę Olecko realizacji 

zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej polegającego na objęciu mieszkańców 

Gminy Gołdap opieką i usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy 

w Olecku. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości; 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

oznajmiła, że właściciele lokali w budynku usytuowanym przy ul. Armii                                      

Krajowej 10 w Olecku złożyli wniosek o sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej 

budynkiem gospodarczym bezpośrednio przyległej do działki gruntu pod budynkiem, 

wydzielonej po jego obrysie. 

Burmistrz Olecka podjął zarządzenie w sprawie przeznaczenia do zbycia w drodze 

bezprzetargowej i ogłoszenia wykazu nieruchomości położonej na terenie Gminy Olecko, 

obejmującego przedmiotową nieruchomość. Stosownie do art. 67 ust. 3a ustawy o gospodarce 
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nieruchomościami przy sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej w celu realizacji 

roszczeń przysługujących na mocy niniejszej ustawy lub odrębnych przepisów, cenę 

nieruchomości ustala się w wysokości równej jej wartości. 

Burmistrz, na podstawie uchwały Rady Miejskiej, może udzielić bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości w trybie bezprzetargowym w wyniku uwzględnienia roszczeń                     

o zawarcie umowy przeniesienia własności przyległej lub jej części, która wraz                                  

z dotychczas wydzieloną działką gruntu pod budynkiem, będzie spełniać wymogi działki 

budowlanej. 

W dniu 10 października 2017 r. właściciele lokali złożyli wniosek o udzielenie bonifikaty od 

ceny jej sprzedaży. 

Wobec powyższego proponuje się wyrazić zgodę na udzielenie właścicielom lokali 

położonych w budynku przy ul. Armii Krajowej 10 w Olecku 85% bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej, która została wyceniona na ponad 

61.000,00 zł. Cena po bonifikacie wyniesie 9.100,00 zł, którą zapłacą wszyscy właściciele 

lokali proporcjonalnie do posiadanych udziałów w nieruchomości.  

W rezultacie właściciele utworzonej nieruchomości będą mogli korzystać ze swojej posesji                   

w sposób racjonalny, a gmina tym samym nie będzie ponosić kosztów utrzymania. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

w ramach zagospodarowania terenu zielonego przy ul. Składowej, na prośbę mieszkańców 

ulicy, zgłosił wniosek o wycięcie 3 starych topoli i zasianie w tym miejscu trawy. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

poinformował, iż przed chwilą telefonował do MOPS w Olecku z prośbą o rozpoznanie 

sprawy zgłoszonej przez panią doktor Gadomską.  

 

 

d) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Kukowo - tereny obsługi produkcji rolnej”; 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

poinformowała, iż w dniu 24 marca 2017 roku Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia               

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Projekt mpzp został 

sporządzony zgodnie z procedurą planistyczną wynikającą z ustawy o planowaniu                                 

i zagospodarowaniu przestrzennym. Projekt planu został zainicjowany na wniosek właściciela 

terenu, który wniósł o rozbudowę gospodarstwa o dwa budynki inwentarskie na 2.000 sztuk 

trzody chlewnej. W związku z opracowaniem planu procedura została wstrzymana. Projekt 

planu ogranicza możliwość obsady trzody chlewnej do 1.000 DJP (dużych jednostek 

przeliczeniowych), umożliwia modernizację fermy oraz budowę małej biogazowni.  

Projekt planu uzyskał pozytywne opinie i uzgodnienia w wymaganym zakresie, został 

wyłożony do publicznego wglądu. Nie wpłynęły żadne uwagi. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Kukowo - tereny obsługi produkcji rolnej”. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej linii 

elektroenergetycznej 110 kV”; 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, że projekt uchwały jest uchwałą intencyjną i dotyczy opracowania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej                   

110 kV dla terenu, na którym już przebiega linia na odcinku ponad 12 km. Planowana 

budowa stanowi inwestycję celu publicznego. Inwestycja jest zgodna ze studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy oraz z planem 

województwa warmińsko – mazurskiego.  

Procedura planistyczna odbędzie się zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym. Na sierpniowej sesji przedstawiciele firmy EMCA Volt Sp. z o.o. z Warszawy 

przekazali informacje w tym zakresie. 

   

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                   

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pod trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Olecko 1                                  

w rejonie Osiedla Siejnik; 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

poinformowała, iż projekt uchwały stanowi kontynuację projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod 

trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV. 

Projekt planu dotyczy budowy 820 m odcinka linii na terenie miejskim (do granic 

administracyjnych miasta) oraz terenów, na które zostały wydane już warunki zabudowy. 

Plan zapewni ład przestrzenny na tym obszarze.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) przy 3 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 w rejonie Osiedla 

Siejnik. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie zadań służących ochronie środowiska z zakresu ochrony 
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powietrza i ochrony wód, ze środków budżetu gminy przeznaczonych na 

finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

oznajmił, że głównym założeniem projektu uchwały jest uprzywilejowanie właścicieli 

nieruchomości, którzy zaplanują przyłączyć swoją nieruchomość do miejskiej sieci 

ciepłowniczej – im będzie przysługiwała dotacja w pierwszej kolejności. 

W przypadku braku możliwości podłączenia do sieci cieplnej dotacja przysługiwać będzie na 

działania polegające na podłączenie do sieci gazowej lub montaż lokalnego źródła ciepła,                  

a w dalszej kolejności na budowę przydomowej oczyszczalni ścieków lub przyłącza 

kanalizacyjnego. 

Ponadto zostały uporządkowane sprawy proceduralne.  

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy wyróżnienie grupy osób nie spowoduje unieważnienia uchwały przez 

wojewodę. 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, iż gmina ma prawo na swoim terenie kształtować politykę przestrzenną, w tym 

ochronę środowiska. Generalnie pewności nigdy nie ma, co do podjętej uchwały. Projekt 

został tak skonstruowany, aby w przypadku uchylenia uchwały przez wojewodę, poprzednia 

uchwała obowiązywała.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał o rozwój sieci ciepłowniczej w mieście. 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, że Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z o.o w Olecku czyni starania w tym 

zakresie. Będzie wykonywana nowoczesna kotłownia spełniająca wszystkie normy. PEC stara 

się również pozyskać środki zewnętrzne na rozwój sieci zaczynając o centrum miasta. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                   

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie zadań służących 

ochronie środowiska z zakresu ochrony powietrza i ochrony wód, ze środków budżetu 

gminy przeznaczonych na finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za 

pojemnik o określonej pojemności; 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

oznajmił, że proponuje się nowe stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi                             

z kilku powodów.  

W wyniku rozstrzygnięcia przetargu nieograniczonego na odbiór odpadów komunalnych                   

od właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko, który wygrała firma 

MPO Sp. z o.o. Białystok, wzrosła cena ze 103,68 zł brutto do 149,60 zł brutto za tonę 

odebranych odpadów, co stanowi 44%-ową podwyżkę. Przetarg został rozstrzygnięty na 

usługę świadczoną przez kolejne 4 lata, co pozwoli dostosować system do nowych wymogów 

związanych z segregacją śmieci.  
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Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy gdyby jakiś podmiot w imieniu mieszkańców wystąpił o zakup hurtowej ilości 

pojemników na odpady, byłaby możliwość wynegocjowania niższej ceny. 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, iż przygotowując nowy system gospodarowania odpadami od 1 lipca 2021 r. będzie 

brane pod uwagę, aby przewoźnik zapewnił pojemniki w miejscach publicznych wskazanych 

przez gminę. W jego ocenie przewoźnik, będący hurtownikiem, będzie miał najtańsze 

pojemniki. W innych gminach do prywatnych posesji są dostarczane kolorowe worki                                 

ze stelażami.  

Zgodnie z projektem uchwały zakłada się wzrost stawki o 1 zł dla osób, które segregują 

odpady. Natomiast za odpady zmieszane stawka wyniesie 14 zł. Ulgi dla rodzin 

wieloosobowych pozostają bez zmian.  

Kolejnym powodem wprowadzenia podwyżki jest znaczny wzrost kosztów utylizacji tzw. 

balastu (odpadów zmieszanych). Zgodnie z przepisami prawa w sprawie opłat za korzystanie 

ze środowiska wskazano, że koszt utylizacji na składowisku odpadów komunalnych 

niesegrowanych (zmieszanych) na przestrzeni lat znacząco wzrośnie: z 120,76 zł/tonę                      

w 2017 r. do 140 zł/tonę w 2018 r., do 170 zł/tonę w 2019 r., do 270 zł/tonę w 2020 r. i latach 

kolejnych. 

Trzecim powodem wzrostu stawki jest ciągły wzrost ilości oddawanych odpadów w ramach 

systemu (2015 r. – 6.175,68 Mg, 2016 r. – 6.590,88 Mg, 2017 r. plan – 7.300 Mg), przy czym 

obserwuje się mniej śmieci w lasach.  

Zmianie ulega także stawka opłaty za nieruchomości niezamieszkałe. Stawki ustalono na 

podstawie faktycznie ponoszonych kosztów. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                           

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Olecka 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

oznajmił, że w dniu 10 października 2017 r. podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku ustnie, a następnie 11 października 2017 r. pisemnie, do Rady Miejskiej 

w Olecku wpłynęła skarga na działalność Burmistrza Olecka. W skardze poruszono kwestie, 

którymi Komisja Rewizyjna zajmowała się w dniu 10 marca br. Efektem prac Komisji był 

referat przedstawiony na sesji Rady Miejskiej. W toku prac ustalono, że zdecydowana część 

zarzutów nie dotyczy Burmistrza Olecka, ale Starosty Oleckiego, jako organu właściwego do 

wydania pozwolenia na budowę oraz Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, jako 

organu właściwego do nadzoru nad procesem budowlanym. W podsumowaniu referatu 

Komisja stwierdziła: „Reasumując, Komisja Rewizyjna nie stwierdziła przekroczenia 

uprawnień w zakresie gospodarowania mieniem przez Burmistrza Olecka”. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) przy 3 głosach za i 1 wstrzymującym jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Olecka uznając skargę za bezzasadną. 

Jeden członek komisji nie brał udziału w głosowaniu. 

 

 

j) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku                     

od nieruchomości 

 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska 

oznajmiła, że wzorem lat ubiegłych proponuje się pozostawienie stawek podatku                               

od nieruchomości na tym samym poziomie, z wyjątkiem trzech stawek, które proponuje się 

zwiększyć: 

a) od gruntów pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami 

powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych – z kwoty 4,54 zł                   

na 4,63 zł, 

b) od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej                     

w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym – z kwoty 10,59 zł                            

na 10,80 zł, 

c) od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych                      

w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty 

udzielające tych świadczeń – z kwoty 4,61 zł na 4,70 zł. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

stwierdził, iż dobrze, że stawka od budynków lub ich części związanych z udzielaniem 

świadczeń zdrowotnych jest podwyższana, bo jest niska, ale trzeba mieć na uwadze,                                 

iż kontrakty nie są podwyższane co roku.  

 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska 

podkreśliła, że godnie z przepisami, uchwała winna być podjęta co roku. W 2016 r. miała 

miejsce deflacja, więc kilka stawek podatku od nieruchomości zostało obniżonych,                    

by nie przekraczały maksymalnego poziomu ustalonego przez ministra. W tym roku inflacja 

wynosi 1,9% i właściwie proponuje się pozostawienie stawek na poziomie 2013 r.   

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

 

 

k) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok; 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, iż zgodnie z wnioskami zebrań wiejskich dokonano zmian przedsięwzięć 

realizowanych w ramach funduszu sołeckiego Sołectwa Gordejki, Kukowo i Dzięgiele. 

Omówiła zmiany w planie wydatków: 

 w dz. 600 – Transport i łączność: 

a) zmniejsza się plan na zadaniu inwestycyjnym „Przebudowa drogi gminnej przy 

ul. Zana” o 12.143,00 zł, 
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b) zmniejsza się plan na zadaniu inwestycyjnym „Budowa drogi Plewki”                          

o 30.000,00 zł. 

 w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, zmniejsza się plan wydatków o 3.440,00 zł,              

w tym: 

a) zwiększa się plan wydatków bieżących o 9.000,00 zł z przeznaczeniem na 

remonty zasobów komunalnych po wykonanych eksmisjach, 

b) zwiększa się plan wydatków majątkowych o 21.000,00 zł z przeznaczeniem na 

„modernizację lokali i budynków komunalnych” – na wykonanie dokumentacji 

technicznej modernizacji budynku mieszkalnego Rosochackie 30, 

c) zmniejsza się plan wydatków bieżących o 21.000,00 zł przeznaczony na 

wycenę nieruchomości, 

d) zmniejsza się plan na zadaniu inwestycyjnym „Nabycie nieruchomości – lokali 

mieszkalnych (Jaśki, Babki Oleckie)” o 12.440,00 zł, 

 w dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.poż., zmniejsza się plan wydatków 

o 48.958,00 zł, w tym: 

a) wprowadza się plan wydatków majątkowych w kwocie 5.400,00 zł                                  

z przeznaczeniem na Fundusz Wsparcia Policji: na dofinansowanie zakupu 

samochodu osobowego – 2.400,00 zł i zakupu kserokopiarki – 3.000,00 zł, 

b) zmniejsza się plan wydatków bieżących o 54.358,00 zł przeznaczony na koszty 

obsługi monitoringu miejskiego, które były zaplanowane na wynagrodzenia. 

Jednak w tym roku gmina nie będzie jeszcze zatrudniać pracowników do jego 

obsługi, 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan wydatków bieżących                            

o 55.312,00 zł, w tym: 

a) w planie Szkoły Podstawowej Nr 1 w Olecku zwiększa się plan o 54.163,00 zł 

z przeznaczeniem na składki na ubezpieczenia społeczne, 

b) w planie Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi Krasnal w Olecku przenosi 

się plan między paragrafami bieżącymi w wysokości 1.300,00 zł                                  

z przeznaczeniem na wpłaty na PFRON, 

c) zwiększa się plan dotacji Gminie Gołdap o 1.149,00 zł na pokrycie kosztów 

nauki religii Kościoła Zielonoświątkowego, 

 w dz. 851 – Ochrona zdrowia, przenosi się plan między paragrafami bieżącymi                       

w wysokości 9.000,00 zł w ramach wydatków na przeciwdziałanie alkoholizmowi, 

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się plan                                                                    

o 29.243,00 zł, w tym: 

a) przenosi się plan między paragrafami bieżącymi w wysokości 9.000,00 zł                     

z przeznaczeniem na zakup soli drogowej w ramach rozdziału – oczyszczanie 

miast i wsi, 

b) zwiększa się plan na zadaniu inwestycyjnym „Budowa linii oświetleniowej                   

w Judzikach” o 42.143,00 zł na wykonanie zadania po wykonaniu projektu ze 

środków FS. 

Poinformowała, iż do projektu uchwały została naniesiona autopoprawka polegająca na 

przeniesieniu planu wydatków między zadaniami inwestycyjnymi – zmniejsza się plan 

wydatków na zadaniu inwestycyjnym „Zagospodarowanie terenu przy Al. Zwycięstwa”,                   

a zwiększa się plan wydatków o kwotę 15.350,00 zł na zadaniu inwestycyjnym 

„Modernizacja budynku Urzędu Miejskiego”. Na remont łazienki na parterze                                 

UM i dostosowanie jej do potrzeb osób niepełnosprawnych zaplanowano kwotę 40.000,00 zł. 

Najniższa oferta opiewała na kwotę 61.108,86 zł. W wyniku negocjacji potencjalny 

wykonawca obniżył cenę do kwoty 55.350,00 zł. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok. 
 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poinformował, że pocztą elektroniczną członkowie komisji otrzymali informację na temat 

transportu publicznego z i do Olecka raz inne sprawy wniesione. 

 

Członkowie komisji nie zgłaszali uwag. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Wolne Wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

zgłosił wniosek, aby ustawić kosz na śmieci na odcinku ulicy Aleja Zwycięstwa między 

sklepem Lidl a przystankiem autobusowym. 

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zwróciła uwagę, że ul. Nocznickiego i Kolejowa zostały już wyremontowane. Chciała 

wiedzieć, czy ul. Wiśniowa również będzie remontowana.  

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

odpowiedział, iż remont tej ulicy jest planowany na 2018 r.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy zostanie coś zrobione w sprawie próby wykonania miejsca postojowego dla 

samochodów dostawczych w centrum miasta i oznaczonego „parkowanie do 5 minut                          

w godzinach 8:00 – 16:00”.  

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, iż gmina bardzo skrupulatnie rozważa tego typu rozwiązanie, gdyż wyznaczenie 

jednego miejsca po drugiej stronie parkingu będzie niosło ze sobą żądanie utworzenia 

kolejnych takich miejsc postojowych przy sklepach. Generalnie prawo nie przewiduje 

wyznaczenia tego rodzaju miejsca. Na dzisiaj jest sceptyczny, co do zastosowania 

wspomnianego rozwiązania. Podobnie wyglądała sprawa ustawienia słupków w okolicy 

pomnika Jana Pawła II. Wydawało się, iż jest to dobre rozwiązanie, a okazało się, iż ludziom 

nie do końca ono pasowało.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

ponowił wniosek o wykonanie mini ronda dwupasmowego lub ronda turbinowego                             

na skrzyżowaniu ul. Słowiańskiej i Armii Krajowej. 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, że wniosek został przesłany do Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku i jeszcze nie 

wpłynęła żadna odpowiedź. Zapewnił, iż wniosek zostanie ponowiony. 
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Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

          Protokołowała                              Przewodniczący Komisji        

 

      Małgorzata Adameit                                          Leszek Olszewski 


